
J E G Y Z Õ K Ö N Y V 
 

Készült: Bánréve Község Képviselõ-testületének, Serényfalva Község Képviselõ-
testületének, Hét Község Képviselõ-testületének és Sajópüspöki Község Képviselõ-
testületének 2009. szeptember 23-án 14.00 órai kezdettel megtartott közös ülésérõl. 
 
Jelen vannak:  Bánréve Község Képviselõ-testülete: 

 
Hajdu Gábor József polgármester,  
Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
Virág Imréné képviselõk. 

 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix Bánréve Község Jegyzõje, 

 Tóth Tamásné gazdálkodási fõelõadó, 
 Tarr János MSZP bánrévei szervezete részérõl. 
 

  Pucsok Péterné a lakosság részérõl. 
 
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete határozatképes, mert a 10 
képviselõbõl mindenki jelen van. Jegyzõkönyv hitelesítõnek Elekes Péter képviselõ Urat és 

Kozma Lászlóné képviselõ Asszonyt javasolta.  
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete 10 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzõkönyv hitelesítõket, és az alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak:  Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete: 
 
   Varga Zoltánné polgármester, 
   Varga Istvánné alpolgármester, 
   Reményi Lajosné, 
   Tamás János képviselõk. 
 
Tanácskozási joggal:Henyecz Sándorné Sajónémeti-Hét-Sajópüspöki Községek körjegyzõje. 
    
Varga Zoltánné polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Sajópüspöki 

Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete határozatképes, az 5 fõs testületbõl 4 fõ jelen 

van.  
Jegyzõkönyv hitelesítõnek Varga Istvánné alpolgármestert és Tamás János képviselõ Urat 

javasolta. 
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Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzõkönyv hitelesítõket, és az alábbi napirendet. 
 
 
Jelen vannak: Serényfalva Község Képviselõ-testülete: 
 
   Szerna Csaba polgármester, 
                                    Bárdos Pál képviselõ 
   Gyurkó Zsuzsanna képviselõ 
   Csontos Mihály képviselõ 
   Majtényi Géza képviselõ 
   Mészárosné Kulcsár Edit képviselõ 

Horváth László képviselõ 

 

Távol maradt:           Veres Zoltán alpolgármester 
 
 
Tanácskozási joggal: Dr. Herczeg Tibor Serényfalva Község Jegyzõje. 
 
Szerna Csaba polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Serényfalva 

Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete határozatképes, mert 8 fõ képviselõbõl 7 fõ 

jelen van.  
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete egyhangú 7 igen szavazattal 
elfogadta  az alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak: Hét Község Képviselõ-testülete: 
 
   Bende György polgármester, 
   Pál Jánosné, 

Kiss Bertalan, 
Lászka István képviselõk. 

 
Távol maradt: Nazareczki István alpolgármester. 
 
Bende György polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Hét Község 

Önkormányzatának Képviselõ-testülete határozatképes, mert az 5 fõ képviselõbõl 4 fõ jelen 

van. Jegyzõkönyv hitelesítõnek Kiss Bertalan és Lászka István képviselõ Urakat javasolta.  
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzõkönyv hitelesítõket, és az alábbi napirendet. 
  
Napirend:        1. Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról  

(együttes ülés Sajópüspöki, Serényfalva, Hét települések Képviselõ- 
Testületeivel) 
Elõadó: polgármester 
 
2. Indítványok, javaslatok 

 
 



1. napirendi pont: Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról  
 
Hajdu Gábor: Megkérem Ujváry Ferenc képviselõ Urat, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 

elnökét, ismertesse a napirenddel kapcsolatosan a bizottság elõterjesztését. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a bizottság elõterjesztését és javaslatát, mely a jegyzõkönyv 

mellékletét képezi.  
 
Varga Zoltánné: Az ÁMK 2009. I. félév teljesítése kapcsán meg kívánom jegyezni, hogy ha 

elõirányzatok módosultak, akkor a módosításokat egy költségvetés módosításnak meg kellett 

volna elõznie. A jövõt illetõen is, ha a tervezésbe, az egyeztetésekbe bevonnak minket, akkor 

amennyiben elhaladna a költségvetés, úgy Sajópüspöki Önkormányzata kompromisszum kész 

lenne. Oda kell figyelni, hogy a számok ne haladjanak el, ha mégis így történne, akkor idõben 

egyeztetésre kerüljön sor. Úgy javaslom elfogadni a beszámolót, hogy a keletkezett plusz, 

vagy mínusz ne tagintézményi szinten, hanem intézményi szinten legyen kezelve. Intézményi 

szinten legyen vizsgálva. Ez a társulás nem szerelembõl jött létre. A törvény kényszeríti a 

kistelepüléseket a társulásra. Egyeztetni kell, ha bármi gond van. Az elõzetes egyeztetésre 

szükség van 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a pénzügyes kolléganõt, ismertesse, hogy hol változtak az 

elõirányzatok. 
 
Tóth Tamásné: Az egyik az a pedagógus támogatás pályázat, az osztályfõnöki feladatot 

ellátók támogatása címen, melyre öszesen 359 ezer Ft érkezett, ebbõl Bánréve 232 ezer Ft-
ban, Sajópüspöki 42 ezer forintban, Serényfalva 85 ezer forintban részesült. A másik a 

bérpolitikai intézkedések támogatása, eseti kiegészítés címén összesen 2.992.000,-Ft, ebbõl a 

Tompa ÁMK 1.450.000,-Ft-ban, a Serényfalvai tagintézmény 536.000,-Ft-ban, a Sajópüspöki 

tagintézmény 308.000,-Ft-ban részesült. 
 
Hajdu Gábor: Ezek az elõirányzatot növelõ okok. Módosítani kell a bevételt, és szerepeltetni 

kell ott, ahová ment. Ez mind kötött felhasználású volt. Az intézmény költségvetése mínuszos 

volt, és mindig is az lesz. A társulás lényege, az, hogy ez a mínusz csökkenjen. Sajnos az 

intézményi normatívákat központilag csökkentik és jövõre még rosszabb lesz a helyzet. Arról 

volt szó, hogy a felmerülõ mínuszok nem kerülnek szétosztásra, ha úgy alakul, annyira 

alulfinanszírozott lesz, akkor sem kell szétdobni a mínuszt a tagintézmények között.  
 
Szerna Csaba: Néhány észrevételem lenne. Az egyik, hogy költségvetést módosítani 

rendelettel szokás, ezt törvény írja elõ. Mint ahogy Ági elmondta, ez kényszerházasság, abban 

bízunk, hogy korrekt alapon fog mûködni a társulás. Az lenne a kérdésem, hogy ha az elõzõ 
évi zárszámadásban szerepel pénzmaradvány, akkor az I. féléves nyitójában ez miért nem 

szerepel. A másik, hogy Bán János Igazgató Úr vagy nem ismeri, vagy nem akarja ismerni a 

társulási megállapodást, ugyanis az idén 3 fõt fogadott, akik serényfalvai lakosok, és alsó 

tagozatban ott lenne a helyük a serényfalvai tagintézményben. Erre választ kérek Igazgató 

Úrtól. János Serényfalva Képviselõ-testülete ugyanúgy munkaadód, mint Bánréve. Attól, 

hogy valaki tartózkodási helyet létesít, a tartózkodási hely nem jelent ellátási kötelezettséget. 
 
Bán János: Most válaszoljak? 
 
Hajdu Gábor: Most ne. Kérem, hogy a napirendet tárgyaljuk meg, a beszámoló elfogadása 

után vissza fogunk térni az ilyen egyéb, indítványok, javaslatokra. 



 
Szerna Csaba: Ez pénzügyi kérdés is. 
 
Hajdu Gábor: Valóban fontos kérdés, meg fogjuk beszélni a beszámoló elfogadása után. A 

beszámolóból látszik, hogy az I. félév kb. 50%-ra teljesült. Nagy gond nincs, úgy gondolom, 

hogy ez a napirend elfogadható. Kérem, hogy egy témát zárjunk le, és úgy váltsunk másra.  
 
Szerna Csaba: A kérdés ehhez kapcsolódik. A pénzmaradvány miért nem szerepel ebben az 

anyagban, ha a zárszámadásban benne van? 
 
Tóth Tamásné: Az a 2008. évi zárszámadás, most 2009 évrõl beszélünk, úgy tudtam, hogy ezt 

az évet kell figyelembe venni. Ha úgy kívánják, a következõ anyagot úgy fogom összeállítani, 

hogy szerepel benne. 
 
Varga Zoltánné: Azt a törvény mondja, hogy szerepelnie kell benne. 
 
Szerna Csaba: Ez nem kérés, ez kötelezõ. Az elõzõ évi pénzmaradványnak szerepelnie 

kellene benne. 
 
Hajdu Gábor: Nem értem, hogy mi a probléma. Az a társulási megállapodás egyébként egy 

rossz megállapodás, annak idején rosszul lett megkötve. Átdolgozásra szorulna. Amíg 

Serényfalvának nem kell hozzátenni, ez miért kérdés. Az ÁMK mínuszát csökkenti a 
maradvány. Új évrõl van szó, vagy csökkenti, vagy nem. Én ezt valóban soha nem kértem 

eddig Emõkétõl így. Azt sem értjük, és a kistérségi társulásnál sem értik, hogy itt miért kell 

így mindent szétbontogatni. Ez sehol nincs így, sehol nem kérik. Van egy intézményi 

költségvetés, és kész. Serényfalvánál azért sem értem a kérdést, mert látszik, hogy nincs 

veszélyben, Serényfalva biztonságban van, az adatok mintegy 3 millió forint pluszt mutatnak, 
ami csökkenti az intézményi mínuszt. Sajópüspökinél veszélyesebb a dolog, mert ott nem 

mennek igazán jól a dolgok. Persze a Serényfalvai 3 millió plusz sem igaz így, hiszen itt a 

busz, ami mintegy 2 millió forintot el fog vinni. Maradvány tehát nem lesz. Azt kellene 

belátni, hogy õrült munka így szétbontogatni mindent, ahogy a tagintézmények tekintetében 

kérik a testületek. És értelme sincs. A III. negyedéves beszámolókor térjünk erre vissza. A 

megállapodás meg van kötve, mûködnek a tagintézmények.  
 
Dr.Herczeg Tibor: Tisztelt Polgármester Úr! A társulási megállapodással kapcsolatosan 

annyit, hogy négy település képviselõ-testülete fogadta el. Remélhetõleg nem csak én és Dani 
értettem, hanem mindenki, aki feltette rá a kezét. Elfogadásra került, és mindenki tisztában 

volt azzal, hogy mire emelik a kezüket. A hozzáértést így kellene minõsíteni. Utólag lehet 

bármire azt mondani, hogy rossz. Volt idõ rá mindenkinek eldönteni, hogy elfogadható-e így. 

Már árpilis, májustól folytak az elõkészületek és valamikor júniusban született meg ez a 

végleges. Akkor kellett volna jelezni. Lehetõsége lett volna Serényfalvának is más irányba 

indulni a társulással kapcsolatosan. Van egy megállapodás, vagy egy feladat, az abban 

foglaltakat végre kell hajtani. A polgármesterek felelõssége ez igazán, mi jegyzõk csak azért 

vagyunk itt, hogy esetleg felhívjuk a figyelmet a feladatokra, vagy ha valami jogilag kérdéses. 

Itt nem a megállapodás a lényeg, hanem a korrektség. Egymás szándékának a tiszteletben 
tartása. Mondják, hogy �kis hibával a zongora is mûködik�. Mindenki részérõl korrekt döntés, 

idõbeni egyeztetés szükséges. Partnernek kell lenni, nem akadályozni a másikat. Az, hogy egy 

tagintézményi költségvetést hogy kell elkészíteni, annak megvannak a szabályai. A számviteli 

szabályoknak meg kell felelni. Itt, ebben az esetben döntési jogosultsága csak a négy 

településnek együtt van. Nem hiszem, hogy Serényfalva oldaláról a beszámoló elfogadásával 



bármi probléma lenne. Ha a zárszámadásban szerepel a maradvány, akkor ebben a 

beszámolóban is szerepelnie kellene, azzal kellene kezdõdnie. A döntési jogosultság 

tiszteletben tartását kérjük, amihez a megállapodás alapján jogunk van. 
 
Bende György: Hét Község Képviselõ-testülete az eddigi vitákban sem vett részt. Bízom 

benne, hogy a kommunikáció erõsödni fog a jövõben, és amire a testületek elé kerül a dolog, 

addigra a polgármesterek már tisztán fognak látni a felvetõdõ kérdésekben. Nem kérdés az 

sem, hogy ha valami maradványként szerepel az elõzõ évi zárszámadásban, akkor a nyitóban 

jelentkeznie kell. Nem kell kibontani, de szerepeltetni kell. Így ebbõl az anyagból hiányzik az 

az összeg.  
 
Tóth Tamásné: A III. negyedéves beszámolóban szerepeltetni fogjuk. A teljesben fog 

szerepelni, nem a tagintézményiben, mert lehetetlen úgy szétszedni a maradványt. 
 
Dr.Herczeg Tibor: A maradvány bontásra került, akkor nem értem, hogy mi a gond. 
 
Tóth Tamásné: A bér átfutó tétele a gond, amit személyenként szedek szét. Külön jegyzéken 

szerepel mindenki, de egy tablót kapok, külön-külön kell minden egyes dolgozónál mindent 

szétszedegetnem. 
 
Dr.Herczeg Tibor: Ez a folyamat megtörténik. Ezt már így csak a 2008. december hónap 

vonatkozásában kell elkészíteni. Ez egész évben elkészül, így ahogy mondod, csak a 
decemberit kell elkészíteni. 
 
Tóth Tamásné: Igen, de ez rengeteg idõt vesz igénybe, amíg az 5 intézményt szétszedem. A 

III. negyedévesben szerepelni fog nyitóként. 
 
Virág Imréné: Ez az idõszak a tanulóidõ volt, most fizetjük a tanulópénzt. Ezt mi tudtuk az 

elején, a megállapodás elkészült, aztán majd menet közben, folyamatában derülnek ki a 

dolgok. A pénzügyi vitákat, szakmai kérdéseket magatok között lehet tisztázni. Õszinte 

örömömre szolgál, amit Ágitól hallottam, hogy felelõsen, együtt, közösen kell dolgozni, 

együttmûködve. Mindig tisztában voltunk azzal, hogy ez a társulás pluszt nem fog hozni, a 

mínuszt csökkenti. Ezt Dani jegyzõ százszor elmondta nekünk. Bánréve nem ebbõl fog 

meggazdagodni. Valóban korrektül, felelõsen a gyerekekért, az õ érdekükben kell 

együttmûködni.  
 
Dr.Herczeg Tibor: Ha a mínusz csökken, az, pluszt jelent. 
 
Szerna Csaba: Nem meggazdagodásról beszélünk, arról, hogy 5 milliót nem kell Bánrévének 

fizetnie.  
 
Hajdu Gábor: Mindenki elõtt világos, hogy ez azért jelentkezik pluszként, mert ezt így találták 

ki a Duna partján. A kisiskolákat akarják legyûrni, ellehetetleníteni. Kérném, hogy az 

elkövetkezendõkben közösen üljünk neki, Ózdra is felmehetünk együtt. Valahogyan 

egyszerûsíteni kellene ezt a dolgot, a megállapodást módosítani. Kérem, hogy fogadjuk el a 

beszámolót, gond nincs, mint az anyagból is látható. 
 
Szerna Csaba: Azt kell látni, hogy önmagában Bánréve sem létezik. A bejáró tanulók 

normatívája több mint, a helybelieké. Nem vagyunk alárendeltek Bánrévének. Korrekt 

együttmûködésre van szükség. 



Hajdu Gábor: Ez így igaz, ezt mondtam, hogy ez azért van így, mert így találták ki. 
 
Hajdu Gábor Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette az elhangzottakat, valamint a 
beszámolót a költségvetés I. félévi végrehajtásáról, azzal, hogy a keletkezett többlet, vagy 
hiány ne tagintézményi szinten, hanem intézményi szinten legyen kezelve. Bánréve Község 

Képviselõ-testülete 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
100/2009.(IX.23.) sz. határozat 

 
Tárgy: Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról  
 
Bánréve Község Képviselõ-testülete a költségvetés I. félévi végrehajtásáról szóló beszámolót 

elfogadta, azzal, hogy a keletkezett többlet, vagy hiány nem tagintézményi, hanem intézményi 

szinten kerül kezelésre. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
Varga Zoltánné Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette az elhangzottakat, 
valamint a beszámolót a költségvetés I. félévi végrehajtásáról, azzal, hogy a keletkezett 
többlet, vagy hiány ne tagintézményi szinten, hanem intézményi szinten legyen kezelve. 

Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
�../ 2009. (IX.23.) sz. határozat 

 
Tárgy: Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról  
 
Bánréve Község Képviselõ-testülete a költségvetés I. félévi végrehajtásáról szóló beszámolót 

elfogadta, azzal, hogy a keletkezett többlet, vagy hiány nem tagintézményi, hanem intézményi 

szinten kerül kezelésre 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: Varga Zoltánné polgármester 
 
Szerna Csaba Serényfalva Község Polgármestere szavazásra tette az elhangzottakat, valamint 
a beszámolót a költségvetés I. félévi végrehajtásáról, azzal, hogy a keletkezett többlet, vagy 
hiány  ne tagintézményi szinten, hanem intézményi szinten legyen kezelve. 
Serényfalva Község Képviselõ-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
76/ 2009.(IX.23.) sz. határozat 

 
Tárgy: Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról  
 
Serényfalva Község Képviselõ-testülete a költségvetés I. félévi végrehajtásáról szóló 

beszámolót elfogadta, azzal, hogy a keletkezett plusz, vagy mínusz nem tagintézményi, 

hanem intézményi szinten kerül kezelésre. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: Szerna Csaba polgármester 



 
Bende György Hét Község Polgármestere szavazásra tette az elhangzottakat, valamint a 
beszámolót a költségvetés I. félévi végrehajtásáról, azzal, hogy a keletkezett többlet, vagy 
hiány  ne tagintézményi szinten, hanem intézményi szinten legyen kezelve. 
Hét Község Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
�../ 2009.(IX.23.) sz. határozat 

 
Tárgy: Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról  
 
Hét Község Képviselõ-testülete a költségvetés I. félévi végrehajtásáról szóló beszámolót 

elfogadta, azzal, hogy a keletkezett plusz, vagy mínusz nem tagintézményi, hanem intézményi 

szinten kerül kezelésre. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: Bende György polgármester 
 
2. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Bán János: Nem gondoltam, hogy Szerna Csaba polgármester Úrnak ilyen problémát okoz, 

hogy a négy tanuló a mi intézményünkbe jár iskolába. A négy szülõ eljött, megkeresett 

engem. Volt olyan, aki arra hivatkozott, hogy a nagyobb testvér idejár, így nem szeretné 

másik iskolába vinni a gyermeket. Van olyan szülõ is, aki azt mondja, hogy ha nem járhat a 

bánrévei iskolába a gyerek, akkor máshová fogja elvinni, de a tagiskolába biztos nem íratja. 

Én akkor ezzel megkerestem Jegyzõ Urat és Polgármester Urat, hogy hogyan lehetne kezelni 

ezt a helyzetet. Az ötletet, hogy létesítsenek tartózkodási helyet, nem mi adtuk nekik. Én 

Ózdon a hivatalt felhívtam, és ott valóban azt mondták, hogy ha tartózkodási helyet 

létesítenek, akkor valóban megteheti, hogy ide íratja be. Ózdon ez így van, ez elfogadott 

helyzet, nem csinálnak ebbõl problémát. Rossz szándék nem volt bennünk Serényfalva iránt, 

az biztos. A következõ évtõl nem fogok felvenni a bánrévei iskolába serényfalvai 1-4. 
korosztályú gyereket. 
 
Szerna Csaba: A társulási megállapodása 5.2. bekezdése erre vonatkozik. Azt hiszem 
egyértelmûen került megfogalmazásra. Nem fogadom el ezt a választ. Egyébként hat 

gyermekrõl van szó összesen. Ennek pénzügyi konzekvenciája is van. 
 
Dr.Herczeg Tibor: Az 1-4. osztályos általános iskolás gyermekekrõl van szó. Ez azért fontos, 

mert Serényfalván csak 1-4. osztályos oktatás folyik. Azért is rögzítettük a megállapodásban 

így, mert gondoljunk bele, hogy mi lesz akkor, ha minden szülõ így gondolkodik. Akkor a 

serényfalvai iskola 2-3 év múlva bezárhat. Azt kell mondani a szülõnek, hogy a tanulói 

jogviszony az ÁMK-ban van, de a képzés helye Serényfalva.  
 
Szerna Csaba: Egyébként a mi ilyen korosztályos gyermekeink száma több mint a bánrévei. 
 
Hajdu Gábor: Le kellene ülni újra, és végigbeszélni ezt a dolgot is. Valóban volt olyan szülõ, 

aki azt mondta, hogy Serényfalvára semmiképp nem viszi, ha ide nem engedjük, akkor elviszi 

máshová. Egyébként bánrévei szülõ is van, aki elvitte innen Putnokra a gyerekét. Meg kellene 

ezt beszélni. 
 



Dr. Herczeg Tibor: Ez az intézményfenntartó problémája. Ennek egyébként pénzügyi 

következményei is vannak. 
 
Hajdu Gábor: Egy intézményrõl van szó. Üljünk le ezzel kapcsolatosan. 
 
Dr. Herczeg Tibor: Egy intézményrõl van szó, de nem mindegy, hogy hová jár a gyerek 

ténylegesen. 
 
Tóth Csabáné: Amikor a társulási megállapodás elfogadásra került, akkor a beíratás már 

megtörtént, mert az, tavasszal van. Megmondta, hogy a következõ évtõl nem fog igazgató Úr 

felvenni a bánrévei iskolába serényfalvai ilyen korosztályos gyermekeket.  
 
Bán János: Én csodálkozom, hogy Polgármester Úrnak ez a legnagyobb problémája. 
 
Varga Zoltánné: Sajópüspökiben is volt ilyen eset. Egy esetben én a beleegyezésemet adtam. 

A szülõ bejött hozzám, és közölte, hogy ha nem engedem Bánrévére beíratni a gyermeket, 

akkor viszi máshová. A hozzáállást látva, nem láttuk a végét, hogy mire jutnánk, így ebben az 

esetben én rábólintottam a dologra. A jövõben mindannyiunknak, a tisztelt képviselõknek is 

nagy figyelmet kellene fordítani arra, hogy megértessük a szülõkkel, hogy az õ érdekét 

szolgálja, hogyha helyben van az intézmény, ott folyik az oktatás, a gyereklétszám 

ténylegesen ott marad helyben. Ez közös felelõsség. 
 
Révay István: Az a javaslatom, hogy fentrõl állásfoglalást kell kérni ezzel kapcsolatosan. A 

törvény azt mondja, hogy szabad iskolaválasztás van. Ez a megfogalmazás a törvény 

kijátszásának tekinthetõ. 
 
Dr. Herczeg Tibor: Kijátszás nem a mi részünkrõl történik. Ebben kell a felelõs magatartás, 

hogy amiben megállapodtunk, az be legyen tartva. A feltételeket annak idején megbeszéltük. 

Ha ez a megállapodás így létrejött, akkor már nem ildomos azt mondani, hogy módosítsuk. 

Ha ezt Bánréve az elején kimondja, akkor most nem ülünk itt. 
 
Révay István: Nagy divat, hogy mindennel az országgyûlési biztoshoz fordulnak. Nem tudom, 
hogy nem-e a szülõnek adnának igazat, ebben az esetben. 
 
Dr. Herczeg Tibor: Abba az intézménybe íratja be, de a képzés helyét az igazgató határozza 

meg. Ez így megállja a helyét, bárhol. 
 
Bende György: Magyarországon sok dolog nincs rendben. Nem könnyû az oktatási 

intézményeket fenntartani. Egyre nehezebb lesz a jövõben a helyzet. Én mindig azt mondom, 

hogy a törvény keretein belül bármit meg lehet csinálni, csak legyen, aki az ebbõl adódó 

költségeket megfizeti. A törvény keretein belül optimálisan kell kezelni a helyzeteket. Sok 

esetben igaza is van az illetõnek, de a végeredményt nézzük meg, hogy valaki, valamibõl, 
valamikor fizesse meg a költségeket. Játékszabályokat alkottunk a törvény keretein belül, az a 

legfontosabb, hogy ezeket be kell tartani. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom a megállapodást végigbeszélni, kompromisszumra jutni. 
 
Ujváry Ferenc: A társulási megállapodás módosítása véleményem szerint felesleges. 

Serényfalva kérését be kell tartani. Az a néhány gyerek nem kell ide, az Igazgató Úr is tartsa 

ezt szem elõtt, mert az Igazgató Úr jó szíve miatt jutottunk ide. 



 
Szerna Csaba: Ez nem jó szív kérdése. 
 
Ujváry Ferenc: Ne vegyen fel senkit, akinek a serényfalvai tagintézménybe kellene járnia. A 

társulási megállapodásra tud hivatkozni, a szülõ a hivatallal játssza le ezt a dolgot, beszéljen a 

Polgármester Úrral. Nem kell ezért a megállapodást módosítani. 
 
Hajdu Gábor: Elnézést kérek mindenkitõl, el kell hagyjam az üléstermet egyéb elfoglaltságom 

miatt. Megkérem alpolgármester Urat, vegye át az ülés vezetését. 
 
Hajdu Gábor polgármester elhagyta az üléstermet, Révay István alpolgármester átvette az ülés 

vezetését. 
 
Szerna Csaba:  Ismertette a társulási megállapodás 5.2. pontját, mely az alábbi:  
5.2. Társult Önkormányzatok rögzítik, hogy a serényfalvai és héti lakóhelyû, 1-4 osztályos 

korú gyermekek képzésének a helyszíne a serényfalvai Móra Ferenc Tagiskola, a Sajópüspöki  

lakóhelyû, 1-4 osztályos korú gyermekek képzésének a helyszíne a Sajópüspöki Tagiskola. 

Az intézménnyel létrejövõ tanulói jogviszonyok esetében, az intézményvezetõ a tanulók 

oktatásának-nevelésének helyét, a csoportszervezési elveket, ezen rendelkezés alapján köteles 

meghatározni.  

 

Dr.Herczeg Tibor: Én úgy gondolom, hogy ez a megfogalmazás kiállja bármilyen törvény 

próbáját. 

 

Révay István: Amennyiben egyéb indítvány, javaslat nincsen, úgy köszönöm a társult 

települések részérõl jelenlévõknek a megjelenést. Bízom benne, hogy minden találkozás építõ 

jellegû lesz, és a jövõben is fenn tudjuk tartani a társulást. A problémákat közösen kell 

megbeszélni, úgy tudjuk megoldani, minden esetben a gyermekek javát szolgálva. Bízom 

benne, hogy a III. negyedéves beszámoló kapcsán is ilyen építõ jellegû összejövetelt 

tudhatunk magunk mögött. 

 

Sajópüspöki, Serényfalva, Hét  Községek Képviselõ-testületei elhagyták az üléstermet. 

 

Több indítvány, javaslat nem merült fel. Révay István alpolgármester az ülést bezárta. 

 
 

K.m.f. 
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